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Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 6 december 2023, ingekomen op 6 december 2023, heeft u 

namens de BBB fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Welke invloeden bent u aan het onderzoeken? 
Antwoord: Allereerst: het klopt niet dat wij als provincie op dit moment 

invloeden van evenementen op de natuur aan het onderzoeken zijn. Wij zijn 

op dit moment eigenaar van het MOB-complex in Tilburg en hebben een 

intentieovereenkomst afgesloten met de gemeente Tilburg voor de verkoop 

van het terrein. De gemeente is voornemens om, bij aankoop, op het terrein 

een beperkt aantal evenementen toe te staan. Het is voor ons voorwaardelijk 

voor een eventuele verkoop dat deze evenementen en natuur op een goede 

manier kunnen worden gecombineerd.  

Daarom heeft de gemeente Tilburg een onderzoeksbureau in de arm 

genomen dat op dit moment op basis van wetenschappelijke literatuurstudie 

en expertjudgement bekijkt welk tijdelijk of blijvend effect evenementen op het 

MOB-complex hebben op flora en fauna. Dit is het onderzoek waar in het 

door u genoemde krantenartikel aan wordt gerefereerd.  

In het onderzoek worden de effecten van geluid, betreding en licht als gevolg 

van evenementen op de aanwezige soorten gewaardeerd. Tevens wordt 

onderzocht welk soort evenementen het beste passend zijn bij de specifieke 

situatie van het MOB-terrein, het is een bebost terrein waar binnen de 

contouren van de bestaande open plekken een evenement dient te worden 

vormgegeven. Het is geen klassiek evenemententerrein waar een podium op 

een groot open veld wordt geplaatst, het is daarmee een unieke locatie waar 

een organisator het evenement op dient aan te passen.  
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2. Wordt ook de stikstofbelasting op de natuur meegenomen? 
Antwoord: Nee, op dit moment wordt er nog geen onderzoek naar stikstof 

gedaan. Eerst moet er een principe besluit worden genomen of evenementen 

en natuur op een goede manier kunnen worden gecombineerd zonder dat er 

blijvende schade aan de natuur wordt aangebracht. Het onderzoek dat nu 

wordt uitgevoerd moet een antwoord geven op die principe vraag. 

Vervolgens kan aan de hand van het advies op passende evenementen een 

stikstofberekening worden uitgevoerd. Het gebruik van het terrein is, nadat 

een verkoop heeft plaatsgevonden, een verantwoordelijkheid van de 

gemeente Tilburg. 

 

3. Wordt, vooruitlopend op de verkoop van het terrein aan Tilburg, ook een 
akoestisch onderzoek toegepast op de geluidsbelasting voor de omliggende 
natuurgebieden? 
Antwoord: Nee, uit het onderzoek zoals benoemd in vraag 1 moet eerst 

duidelijk worden welk soort evenementen het beste passend zijn bij de 

specifieke situatie van het MOB-terrein. Pas als dit duidelijk is kan eventueel 

aanvullend onderzoek worden gedaan.  

 

4. Neemt u naast het ecologisch onderzoek ook de extra 
verkeersbewegingen en andere milieubelastende zaken die vrij kunnen komen 
bij evenementen op dit MOB complex, zoals onder andere fijnstof, mee? 
Antwoord: zie antwoord op vraag 3.  

 

5. Gelden bij eventuele verkoop aan de gemeente Tilburg, die als exploitant 
van het terrein op gaat treden, dezelfde milieu eisen als voor De Efteling en 
Experience Island? 

Antwoord: Dit is geen juiste vergelijking. Zowel de Efteling als Experience 

Island hebben een permanente vergunning hebben voor hun activiteiten. In 

onderhevig geval zou, bij een eventuele verkoop, de gemeente Tilburg 

eigenaar worden. Zij zou dan een beperkt aantal evenementen op het terrein 

toestaan. Waarbij voor ieder afzonderlijk evenement een 

evenementenvergunning nodig is, die door de gemeente Tilburg wordt 

afgegeven.   

 

6. Bent u het met ons eens dat eerst nutsvoorzieningen voor woningbouw 
gerealiseerd moeten zijn, voordat dit terrein een aansluiting krijgt op het 
elektriciteitsnet? 
Antwoord: Het is aan de netbeheerder om te bepalen wie wanneer een 

aansluiting krijgt op het elektriciteitsnet. Hiervoor hebben netbeheerders de 

regels toe te passen zoals die door de ACM zijn vastgesteld. 

 

7. Zo nee, bent u dan bereid in de mogelijke verkoopovereenkomst op te 
nemen dat het terrein pas in gebruik genomen kan worden als er een 
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elektriciteitsnet is aangelegd zodat zonder aggregaten geëxploiteerd kan 
worden? 
Antwoord: We zijn op dit moment nog in afwachting van de resultaten van het 

onderzoek, zoals besproken bij vraag 1.  

 

8. Bent u bereid, uit maatschappelijk oogpunt, de hoge kosten voor een NBW 
vergunning en een aeriusberekening voor Brabantse vrijwilligersorganisaties 
op u te nemen middels een subsidieregeling? 
Antwoord: Nee.  

 

9. Zo nee, om welke reden bent u hiertoe niet bereid? 
Antwoord: Provinciale Staten hebben uitgesproken dat zij een 

legesverordening willen die 100% kostendekkend is. Dit is eveneens in het 

Bestuursakkoord opgenomen. In de huidige legesverordening houdt de 

provincie alleen rekening met bedrijfsmatige activiteiten. Daarom is in de 

legesverordening geen kruissubsidiering toegepast en zijn verder ook geen 

uitzonderingen opgenomen voor bijvoorbeeld vrijwilligersorganisaties. Het 

indienen van een aanvraag voor een NBW-vergunning is een belastingplichtig 

feit en vraagt samen met de Aerius-berekening om individuele dienstverlening. 

Volgens de vigerende legesverordening is dit daarom leges plichtig. In 

algemeenheid staat in onze provinciale subsidieregelingen, waar het in de lijn 

der verwachting ligt dat vergunningaanvragen nodig zijn, opgenomen dat 

leges kosten niet subsidiabel zijn. Dit zou immers neerkomen op een soort 

kwijtschelding van deze kosten en dat gaat dan in tegen het uitgangspunt van 

de legesverordening. 

 

 

 

Overeenkomstig het door Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant genomen 

besluit, 

namens deze, 

 
 

B. Somers, 

programmamanager Majeure projecten en Ontwikkelbedrijf 

 

(Deze brief is, na vaststelling door het college, digitaal door de verantwoordelijk 

programmamanager ondertekend) 
 

 

 


